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Rada Powiatu Łukowskiego 

Protokół sesji nr XV/2025 

 

 

 

Sesja Rady Powiatu Kadencji VII odbyła się 14 marca 2025 r. 

Nazwa posiedzenia: XV sesja Rady Powiatu Łukowskiego  

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego ul. Piłsudskiego 17, Łuków  

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Karol Ciołek 

Sesja trwała: od 11:00 do 11:28. 

Było obecnych: 18 na 23 radnych.  

 

Lista gości na posiedzeniu:  

1. Siwiec Jerzy – Sekretarz Powiatu 

2. Wodyk – Netczuk Monika – Skarbnik Powiatu  

3. Madoń Tomasz – Prezes PKS w Łukowie S.A. 

4. Sławomir Lipiński – Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

5. Ryszard Szczygieł – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Otwieram XV sesję Rady Powiatu Łukowskiego. Sesja odbywa 

się z inicjatywy Zarządu Powiatu Łukowskiego, który skorzystał z zapisu paragrafu 19 ust. 7 Statutu Powiatu 

Łukowskiego. Bardzo proszę o potwierdzenie obecności państwa na dzisiejszej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: OBECNY: 18, NIEOBECNY: 5 

Wyniki imienne: 

OBECNY (18) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin 

Kajka, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, 

Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, 

Andrzej Wisiński 

NIEOBECNY (5) Barbara Chadaj, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Wszyscy państwo zdołali już potwierdzić 

obecność. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na ustawowy stan 23 radnych w sesji bierze udział 

18 radnych, co upoważnia mnie do stwierdzenia, że obrady są prawomocne. Proszę państwa o powstanie. 

 



2 
 

Zgodnie z uchwałą Rady Powiatu, Rady Gminy i Rady Miasta Łuków z dnia 29 kwietnia 2011 roku 

rozpocznijmy sesję od chwili zadumy i refleksji poświęconej wspomnieniu słów z papieskiego nauczania 

stanowiących osobiste motto radnego.  

 

Chwila ciszy.  

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Wszyscy dysponujemy stosownymi materiałami, a 

więc porządkiem z proponowanym porządkiem sesji i materiałami towarzyszącymi, które to materiały 

zostały udostępnione drogą elektroniczną. Ale kieruję do państwa pytanie, jak na każdej sesji, czy zechcą 

państwo wykorzystać zapis paragrafu 25 ustęp 6 statutu, który dopuszcza możliwość wprowadzenia zmian 

w porządku obrad. Jeśli ktoś z państwa taką propozycję ma, to poproszę o zgłoszenie. Nie dostrzegam, by 

ktoś miał propozycję wobec tego przedstawię obowiązujący dzisiaj porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań oraz podziału środków na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu (wkładu 
niepieniężnego) prawa własności nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji 
Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego.  

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: I tym samym przechodzimy płynnie do punktu drugiego. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań oraz podziału środków na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Czy zarząd zechce wyrazić swoją opinię w tej sprawie? 

 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Może Pani dyrektor PCPR. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: No właśnie chciałem dodać, że na sali znajduje się Pani 

dyrektor PCPR Pani Agnieszka Krawczyk, witam Panią. Bardzo proszę, tak jak Pan Starosta zasygnalizował, 

o krótkie streszczenie tematu.  
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łukowie Pani Agnieszka Krawczyk: Szanowni 

Państwo, przygotowaliśmy uchwałę dotyczącą określenia zadań oraz podziału środków na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Uchwała niniejsza zawiera podział środków na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej, to jest zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy dla osób niepełnosprawnych 

zarejestrowanych jako bezrobotne albo poszukujące pracy niepozostające w zatrudnieniu. I tutaj 

zaplanowano kwotę 260 tysięcy złotych oraz w ramach tej uchwały zaplanowano kwotę 5 milionów 181 

107 złotych na zadania z zakresu rehabilitacji społecznej. Ogółem Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznał naszemu powiatowi środki w wysokości 5 milionów 441 tysięcy 107 złotych. 

Podział, który został dokonany wstępnie przez PCPR, został zaakceptowany przez Powiatową Radę 

Społeczną do Spraw Osób Niepełnosprawnych. Rada ta obradowała w poniedziałek, zgodziła się z naszym 

podziałem i podział ten, który zaproponował PCPR został zaakceptowany też przez Zarząd Powiatu 

Łukowskiego. Dodam tutaj, iż środki, które przyznał nam PFRON na rok bieżący, przyznane są w wysokości 

prawie 300 tysięcy niższej niż w poprzednim roku i nie zaspokajają wszystkich potrzeb w związku z 

wnioskami już złożonymi do PCPR-u w ramach tych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Projektem uchwały zajmowała się Komisja 

Bezpieczeństwa, Porządku i Spraw Społecznych. Proszę zastępcę przewodniczącego Pana radnego Macieja 

Cybulskiego o wygłoszenie opinii sformułowanej przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Porządku i Spraw Społecznych Radny Maciej 

Cybulski: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni goście. Komisja Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu dzisiejszym zapoznała się i przyjęła podane przez 

panią dyrektor informacje, a następnie jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję uprzejmie. Otwieram dyskusję i od razu skorzystam z 

okazji, że mam możliwość zadania pytania. Pani dyrektor, z czego wynika zmniejszenie tej kwoty, o której 

pani powiedziała i fakt, że te środki przyznane, 5 milionów 441 107 złotych, że są niewystarczające? 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łukowie Pani Agnieszka Krawczyk: PFRON 

przyznając środki, stosuje algorytm, gdzie w algorytmie tym bierze pod uwagę, liczbę mieszkańców 

powiatu, liczbę osób niepełnosprawnych w powiecie, dzieci do 14 roku życia i osób powyżej 14 roku życia, 

które zamieszkują w powiecie oraz wskaźnik częstości niepełnosprawności w powiecie. I analizując 

zestawienie, które otrzymaliśmy z PFRON-u w roku bieżącym i porównując do roku poprzedniego, w naszym 

powiecie zmniejszyła się o 577 osób liczba mieszkańców. I tutaj jest to niezwykle istotne, ta liczba 

mieszkańców jest niezwykle istotna przy wyliczaniu tego wskaźnika. Dodatkowo dodam, iż w roku bieżącym 

PFRON przyznał wyższą kwotę środków na działalność warsztatów terapii zajęciowej, ponieważ zwiększył 

się roczny koszt uczestnictwa osoby niepełnosprawnej w warsztacie terapii zajęciowej. Stąd też kwota 3 

519 600 zł, ponieważ w naszym powiecie obecnie jest 100 osób niepełnosprawnych, które uczęszczają do 
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tych warsztatów terapii zajęciowej, a roczny koszt utrzymania to 35 196 zł dla jednej osoby. Także kwota, 

ogółem taka kwota dla Powiatu, tak jak powiedziałam, na te zadania z zakresu rehabilitacji społecznej jest 

znacznie niższa. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Kto z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

Proszę uprzejmie. Nie widzę. Wobec tego zamykam dyskusję. I po raz pierwszy, i może już ostatni, zapytam 

Państwa, czy nie ma przeszkód, bym skorzystał z zapisu w paragrafie 34 statutu, który to zapis zwalnia mnie 

z konieczności odczytywania całej uchwały, a pozwala odczytać tylko tytuł uchwały. Nie ma sprzeciwów, 

więc rozumiem, że Państwo dają przyzwolenie. Dziękuję bardzo. Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa 

radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań oraz podziału środków na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych? 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań oraz podziału środków na zadania z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin 

Kajka, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, 

Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, 

Andrzej Wisiński 

NIEOBECNI (5) Barbara Chadaj, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały 

opowiedziało się 18 radnych. Głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w 

sprawie określenia zadań oraz podziału środków na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta. 

 

Uchwała Nr XV/97/2025 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu (wkładu 

niepieniężnego) prawa własności nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej 

Spółka Akcyjna w Łukowie. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt trzeci porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu (wkładu niepieniężnego) prawa własności nieruchomości 

na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie. Na ewentualne Państwa 

pytania będzie odpowiadał zarząd albo obecny, wydaje mi się, że widziałem, a jest, pan naczelnik Sławomir 

Lipiński. Czy zarząd chciałby jakieś wprowadzenia dokonać? 
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Wicestarosta Janusz Kozioł: Proszę bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo. Kilka miesięcy temu zarząd PKS SA w Łukowie zwrócił się do Zarządu Powiatu Łukowskiego, o 

przekazanie właśnie w tej formie działki gruntu, którą pozyskaliśmy po dawnej części drogi powiatowej, po 

przebudowie skrzyżowania przy ulicy Warszawskiej, tam w okolicach ronda, która stała się zwykłą działką, 

na potrzeby PKS-u, motywując to m.in. tym, że ma pewien pomysł na zagospodarowanie tej działki i na 

zrekompensowanie sobie utraty dochodów, chociażby z tego, że po modernizacji dworca nie będą tam 

mogły funkcjonować usługi, które w tej chwili się znajdują, no i w skali rocznej przynoszą pewien dochód. 

Poza tym my jako powiat mieliśmy zawsze z tym terenem problem wywożony, bo tam śmierci, było dużo 

reklam legalnie, nielegalnie postawionych. W momencie, gdy wynajęliśmy tą działkę PKS-owi, PKS ją 

zagospodarował, ogrodził, faktycznie ma pewne dochody z reklam, ale z tego, co wiemy, myślę, że prezes 

PKS-u się za chwilę też wypowie, to mają pewien pomysł na dodatkową działalność, na dodatkowy zarobek, 

by, tak jak mówię, zrekompensować sobie utratę dochodów, które w tej chwili mają z usług, które są 

udzielane na bazie dworca PKS-u. My po dyskusji na zarządzie powiatu uznaliśmy, że podejmiemy właśnie 

taką decyzję, że jako zarząd gospodarujący nieruchomościami wyrazimy na to zgodę. Zleciliśmy wycenę. 

Okazało się, że działka, działka warta jest niezłe pieniądze, bo przeszło 400 000 zł, położona jest w dość 

dobrym miejscu. Przy okazji powiem, że część z tej działki jest przeznaczona pod poszerzenie drogi krajowej. 

W tej chwili, a poddajemy tylko całą część, która docelowo zostanie jako działka powiatowa bez tej części, 

która jest przeznaczona na poszerzenie. Ten podział geodezyjne zostało już zrobiony. A więc to nie jest cała 

działka, którą, póki co jeszcze w tym miejscu dysponujemy. Z mojej strony tyle, prosiłbym, żeby uzupełnił 

moją wypowiedź prezes lub jak będzie potrzeba to Pan naczelnik. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Oczywiście, dziękuję bardzo. Proszę, Panie prezesie. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Łukowie S.A. Tomasz Madoń: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. No ja krótkie uzupełnienie, bo pan starosta bardzo obszernie wyjaśnił 

potrzebę spółki, aby tę działkę pozyskać. Planujemy uzbroić ten teren w ładowarki elektryczne, aby uzyskać 

punkty ładowania pojazdów elektrycznych. Jak państwo wiecie ta gałąź komunikacji staje się w tej chwili 

dominująca, pojazdów elektrycznych na razie na terenie naszych dróg powiatowych nie widać zbyt dużo, 

ale wymogi prawa idą w tym kierunku, aby tych pojazdów było jak najwięcej. Stąd korzystając z tego, że 

jest to bardzo dobre usytuowanie, bo przypomnę, że to jest zbieg Alei Kaczyńskich i Warszawskiej na 

przeciwko McDonalda. Także liczymy, że to będzie dobre miejsce biznesowe. Mamy też inne pomysły, ale 

żeby je zrealizować potrzebny jest mocny tytuł prawny, a niewątpliwie takim tytułem prawnym jest prawo 

własności, stąd nasz wniosek do zarządu, aby ten teren, który od kilku lat już wynajmujemy, przeszedł do 

nas na własność. Jak Państwo wiecie, spółka jest w 100% własnością Powiatu Łukowskiego, także ta działka 

de facto zostanie nadal własnością powiatu, tylko w innej formie zarządzania. Mamy również plany 

związane z modernizacją placu manewrowego, z budową dworca, aby część floty autobusowej z uwagi na 

ograniczenia, zwłaszcza na funkcjonowaniu odjazdów autobusowych, część pojazdów przebazować na ten 

teren, ten teren jest utwardzony, to usprawni ten okres przejściowy, bardzo trudny. Bo ja Państwo wiecie 

spółka dysponuje ponad 100 autobusów także będzie to naprawdę ciasno i skomplikowana sprawa 

związana z funkcjonowaniem PKS-u przez jakiś czas. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Czy pan naczelnik coś doda do tego? Myślę, 

że panowie temat wyczerpali. Proszę bardzo, pan dyrektor dróg powiatowych, pan Ryszard Szczygieł. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Ryszard Szczygieł: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

ta działka ma również bardzo ważne znaczenie dla infrastruktury drogowej, ponieważ w tej działce jest 

odwodnienie drogi powiatowej, naszej drogi, również drogi wojewódzkiej 807, ronda na ulicy Warszawska. 

Tam znajdują się właśnie wszystkie kanały, które odprowadzają do kolektora na ulicy Warszawskiej, więc 

bardzo dobrze, że działka będzie w zasobach powiatu. To jest również ta działka, na której jeszcze w tamtym 

roku w budżecie planowaliśmy budowę zbiornika, który odwadnia to takie newralgiczne miejsce. Po 

pewnych usprawnieniach na razie okazało się, że ten zbiornik nie jest konieczny. Niemniej jednak nie jest 

to pewne, czy nie trzeba będzie kiedyś do tego tematu wrócić. Także dobrze, że tak się dzieje, że działka 

będzie w zasobach powiatu, bo jest istotna. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Projekt uchwały był analizowany przez dwie 

komisje. Komisję Infrastruktury Technicznej i Komisję Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu i proszę by w 

takiej kolejności opinię komisji przedstawili ich przewodniczący, pan radny Przemysław Suchodolski i pan 

radny Jacek Krzyszczak. Proszę uprzejmie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Przemysław Suchodolski: Panie 

przewodniczący, wysoka rado, szanowni państwo, komisja Infrastruktury Technicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Otwieram dyskusję. Proszę uprzejmie, kto z Państwa 

chciałby zabrać głos? Myślę, że wypowiedzi mówców były tak wyczerpujące, że chyba już nikt nie ma 

wątpliwości co do... a, jednak. Bardzo proszę, Pan Radny Andrzej Wysiński, Przewodniczący, proszę bardzo. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, zwróćcie 

uwagę na określony element. Mamy przygotowaną uchwałę. Mamy przygotowane uzasadnienie co do tej 

uchwały. Mamy sesję nadzwyczajną. Kto podpisał uzasadnienie? Jak brzmi pisemne uzasadnienie tejże 

uchwały? A jakie Państwo otrzymali przed chwilą informacje? Przecież nadzwyczajne, o których pojęcia 

żeśmy wcześniej nie mieli. Więc twierdzę jedną rzecz. Mianowicie, jeżeli podejmujemy określoną uchwałę 

i z czegoś rezygnujemy, to inicjatywa według mego doświadczenia wychodzi od prezesa spółki, ale wcześniej 

jest uzgadniana z zarządem propozycja. Zarząd w uzasadnieniu powinien ktoś się podpisać, a nie geodeta. 

Bo geodeta nie jest osobą sprawczą w kwestii ustaleń określonych. Mam pytanie do pana prezesa, tak 

zwane okazyjne. Mianowicie, tu nic nie zostało wspomniane, to znaczy przynajmniej ja niezbyt usłyszałem, 

że główny powód to jest zasilanie spółki kwotą znaczącą, 460 tysięcy. I mimo, że spółka jest własnością 
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powiatu, to praktycznie rzecz biorąc wymaga podkreślenia w moim rozumowaniu. To Rada Powiatu 

decyduje o rozwoju tejże spółki. Bez wsparcia Rady Powiatu spółka praktycznie rzecz biorąc miałaby szereg 

kłopotów z istnieniem jej. Niech to wybrzmi na tej sali z szacunku do nas wszystkich radnych, że dzięki 

radnym w jakim stopniu ta spółka istnieje. Natomiast mam pytanie, ile za te legalne banery, reklamy w skali 

rocznej wpływało na poczet spółki. Dziękuję. Proszę o przygotowanie tak, żebyśmy czegoś nowego się nie 

dowiadywali w trakcie sesji, tylko żeby to uzasadnienie przekonywało nas wszystkich co do słuszności 

podjęcia uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Wszyscy ostatnio domagają się okazywania 

szacunku. Mówię tutaj o tej wielkiej polityce nawet. Czy Pan Prezes odniesie się do tego pytania, do tej 

prośby właściwie? 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Łukowie S.A. Tomasz Madoń: Nie do 

końca zrozumiałem Panie Przewodniczący, czy mam to pisemnie, czy w tej chwili odpowiedzieć. Jest 

uchwała, która... 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Przypuszczam, że jeśli chodzi o wpływy z banerów, to Pan 

Prezes nie jest w tej chwili powiedzieć, więc tę część... 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Łukowie S.A. Tomasz Madoń: To ja 

powiem w ten sposób, że są zawarte umowy. Cena tego jednego pola, które obejmuje powierzchnię 2,5 

metra to jest 100 złotych plus VAT, 123 złote rocznie. To spółka ma przychody z tego około 100 tysięcy 

złotych. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dobrze, a ta pierwsza część wypowiedzi Pana 

Przewodniczącego Wisińskiego? 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Łukowie S.A. Tomasz Madoń: Natomiast 

w zakresie przekazania... Szanowni Państwo, forma aportu trzeba wycenić. Tu Zarząd, czy Rada Powiatu nie 

będzie przekazywała żadnych pieniędzy tylko działka ma jakąś wartość i na tę wartość spółka wyemituje 

akcje i w zamian za te akcje będzie przeniesione prawo własności. Czyli samego przenoszenia środków 

finansowych nie będzie. Natomiast co do takiego stwierdzenia, trudno się nie zgodzić, że spółka 

transportowa, spółka komunalna, która jest własnością powiatu na pewno korzysta z pomocy dzięki 

wsparciu, w ogóle zainteresowaniu funduszem autobusowym, gdzie uzyskujemy środki od wojewody. 

Przypomnę, 3 zł do kilometra, ale umowę w tym zakresie podpisujemy nie z wojewodą, tylko organizatorem 

tego transportu jest Powiat Łukowski. Powiat łukowski w ramach przepisów i umowy dołącza do tych 3 zł 

40 gr. do kilometra i to się w jakiś sposób też składa na poprawę kształtowania się przychodów z przewozów, 

czyli z tej głównej działalności spółki. Nie wiem, co jeszcze powiedzieć. Generalnie spółka utrzymuje się 

naszą główną działalnością ponad 80%. jeżeli byśmy strukturę przychodów podzielili, to są przewozy. 

Przewozy szkolne i przewozy... 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Przepraszam, bo to już wykracza poza temat, 

o który... 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Łukowie S.A. Tomasz Madoń: Ale mam 

nadzieję, że odpowiedziałem. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Tak, odpowiedź jest pańska oczywiście. Nie wiem, czy 

pytającego satysfakcjonuje? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Nie będę pytał. Nie ma potrzeby. To nie była 

precyzyjna odpowiedź, ale to nie moja rola. Już dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dobrze, dziękuję uprzejmie. Kto z państwa jeszcze chciałby głos 

zabrać? Nie widzę chętnych do dyskusji. Wobec tego zamykam dyskusję. Zarządzam głosowanie. Dalej 

trzymam się zapisów paragrafu 34. Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie w formie aportu wkładu niepieniężnego prawa własności nieruchomości na rzecz 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie? 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu 

(wkładu niepieniężnego) prawa własności nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie. 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin 

Kajka, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, 

Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, 

Andrzej Wisiński 

NIEOBECNI (5) Barbara Chadaj, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały 

opowiedziało się 18 radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała 

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie w formie aportu wkładu niepieniężnego prawa własności 

nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Spółka Akcyjna w Łukowie została 

podjęta. 

 

Uchwała Nr XV/98/2025 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

 



9 
 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt czwarty. Porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie 

zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. Czy istnieje potrzeba, by pan skarbnik, pani skarbnik, 

przepraszam najmocniej, albo pan starosta zabrali głos w ramach wprowadzenia? 

 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Może panie przewodniczący, Wysoka Rado, ja tylko jedno zdanie. 

Między innymi dlatego wnosiliśmy o dzisiejszą sesję, że rozstrzygnęliśmy konkursy w ramach oferty 

publicznej i by móc przystąpić do podpisywania umów potrzebujemy wprowadzić konkretne kwoty dla 

konkretnych organizacji pozarządowych do budżetu powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Poproszę o opinię merytorycznej komisji. 

Komisja Budżetu i Finansów i Mieniu Powiatu, Przewodniczący komisji pan radny Jacek Krzyszczak ma głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, komisja pozytywnie zaopiniowała projekt zmian budżetu Powiatu 

Łukowskiego na rok 2025. Jak też pozytywnie zaopiniowała kolejny projekt, który będzie omawiany w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Też pozytywnie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

chciałby wypowiedzieć na ten temat, temat zmian w budżecie? Nie zauważam, by ktoś chciał zabrać głos. 

Zamykam dyskusję. Zarządzam głosowanie. Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok? 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin 

Kajka, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, 

Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, 

Andrzej Wisiński 

NIEOBECNI (5) Barbara Chadaj, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały 

opowiedziało się 18 radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała 

w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok została podjęta. 

 

Uchwała Nr XV/99/2025 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 5, jak gdyby konsekwencja poprzedniego punktu, 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Łukowskiego. Czy pani 
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skarbnik i zarząd zechcą się wypowiedzieć w tej sprawie? Czy pan skarbnik i zarząd zechcą się wypowiedzieć 

w tej sprawie? Czy nie ma takiej potrzeby? Pan przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Mienia Powiatu 

wyraził już opinię Komisji, za co jeszcze raz dziękuję. Otwieram dyskusję. I zamykam dyskusję. Zarządzam 

głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Łukowskiego? 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Danuta Bosek, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin 

Kajka, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, 

Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, 

Andrzej Wisiński 

NIEOBECNI (5) Barbara Chadaj, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały 

opowiedziało się 18 radnych. Głosów przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego została podjęta. 

 

Uchwała Nr XV/100/2025 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: I jesteśmy w punkcie 6. Zakończenie obrad. Wobec 

wyczerpania porządku obrad zamykam XV Sesję Rady Powiatu Łukowskiego. Dziękuję Państwu za udział w 

obradach. 

 

 

Przewodniczący 

 

Rada Powiatu Łukowskiego 

 

Przygotował: Monika Charczuk-Żyłka 


